

**BELGISCHE SENAAAT**


---

**BUITENGEWONE ZITTING 1968.**


---

18 JULI 1968.

---

**Ontwerp van wet houdende de begroting van het Ministerie van Cultuur voor het begrotingsjaar 1968.**


---

**AMENDEMENT  
VAN DE H. BAERT.**


---

**TITEL I.****SECTIE II.****Jeugd en Vrijtijdsbesteding.**B. — *Nederlandstalige sector.***HOOFDSTUK III.**

ART. 33.16. — « Festivals van muziek, lyrische en dramatische kunst ».

Het krediet van 1.400.000 frank te brengen op 3.000.000 frank.

Vermeearding : 1.600.000 frank.

*Verantwoording.*

Het voornaamste festival is het « Festival van Vlaanderen », dat in verscheidene Vlaamse steden en Brussel in de loop van de zomer plaatsvindt, met als zwaartepunt het muziekfestival te Gent van 15 augustus tot 15 september.

Dit festival is in de loop van de jaren uitgegroeid tot een wereldprestatie, is opgenomen als lid van de Europese Vereniging der Muziekfestivals, waar de toelatingsvoorwaarden nochtans zeer streng zijn.

Een toelage van 1.400.000 frank, die eventueel nog met andere manifestaties moet worden gedeeld, is onvoldoende.

**F. BAERT.****R. A 7635***Zie :***Gedr. St. van de Senaat :**

5-XX (Buitengewone zitting 1968) : Ontwerp overgezonden door de Kamer van Volksvertegenwoordigers.

**SÉNAT DE BELGIQUE**


---

**SESSION EXTRAORDINAIRE DE 1968.**


---

18 JUILLET 1968.

---

**Projet de loi contenant le budget du Ministère de la Culture pour l'année budgétaire 1968.**


---

**AMENDEMENT  
PROPOSE PAR M. BAERT.**


---

**TITRE I.****SECTION II.****Jeunesse et Loisirs.**B. — *Secteur d'expression néerlandaise.***CHAPITRE III.**

ART. 33.16. — « Festivals de musique, d'art lyrique et dramatique ».

Porter le crédit de 1.400.000 francs à 3.000.000 de francs.

Augmentation : 1.600.000 francs.

*Justification.*

Le festival le plus important est le « Festival des Flandres », qui a lieu en été dans plusieurs villes flamandes et à Bruxelles, et dont le sommet est constitué par le Festival de musique qui se tient à Gand du 15 août au 15 septembre.

Au fil des ans, ce festival a pris les proportions d'un événement mondial et son comité organisateur fait désormais partie de la Fédération européenne des Festivals de Musique, où les conditions d'admission sont cependant très rigoureuses.

Une subvention de 1.400.000 francs, dont une partie peut éventuellement être affectée à d'autres manifestations, reste insuffisante.

**R. A 7635***Voir :***Document du Sénat :**

5-XX (Session extraordinaire de 1968) : Projet transmis par la Chambre des Représentants.